



Administrative Decision (163 /2025)

قرار إداري (163 /2025)

Listing of OMAN MEDICAL

إدراج شركة عمان الطبية الدولية

INTERNATIONAL Co. SAOC

ش.م.ع.م

Pursuant to:

استناداً إلى:

- The Royal Decree No. 18/2019 promulgating the commercial companies' law.
- The Royal Decree No.5/21 to transfer Muscat Securities Market to a closed joint stock company named Muscat Stock Exchange.
- The Royal Decree No.46/2022 promulgating securities law.
- The Article of Association of Muscat Stock Exchange SAOC.
- The Approval issued by the Ministry of Commerce, Industry and Investment Promotion to establish **Oman Medical International Co. SAOC** at a share capital of OMR **500,000** divided into **500,000** shares.

- المرسوم السلطاني رقم [2019/18] بإصدار قانون الشركات التجارية.
- المرسوم السلطاني رقم [2021/5] بتحويل سوق مسقط للأوراق المالية إلى شركة مساهمة عمانية مغلقة باسم شركة بورصة مسقط.
- المرسوم السلطاني رقم [2022/46] بإصدار قانون الأوراق المالية.
- النظام الأساسي لشركة بورصة مسقط [ش.م.ع.م].
- موافقة وزارة التجارة والصناعة وترويج الاستثمار على تأسيس شركة عمان الطبية الدولية ش.م.ع.م برأسمال قدره 500,000 ر.ع.م مقسم إلى 500,000 سهم.

And according to:

ووفقاً لـ :

- The recommendation of Market Operations Department.

- توصية دائرة عمليات السوق .

It has been decided:

تقرر الآتي:

Article (1): The capital of OMR **500,000** shall be Listed on the Third Market.

المادة (1): تُدرج أسهم الشركة في السوق الثالثة برأسمال قدره 500,000 ريال عماني .

Article (2): This decision shall be effective as from Tuesday 09/12/2025.

المادة (2): يُعمل بهذا القرار اعتباراً من يوم الثلاثاء الموافق 2025/12/09 م

Bader Hamood Al Hinai
Chief Operating Officer

بدر بن حمود الهنائي
الرئيس التنفيذي للعمليات

Issued: 18 Jumada al-Thani 1447 H
Corresponding to: 09 December 2025

بورصة مسقط
MUSCAT STOCK EXCHANGE



صدر في: 18 جمادى الثاني 1447 هـ
الموافق: 09 ديسمبر 2025 م